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Sprawozdanie 
z pncprowadzonych konsultacji projektu uchwaly Rady Miasta KędzicrLyn-Koźlc w sprawie 
ustalenia wysokości stawek opiat za usunięcie drzew i krLcwów. 

l. Opis prLcbicgu i wyników konsultacji. 

Zgodnie z § 4 uchwały Nr LXIII1701110 Rady Miasta Kędzierqn-Koźle z dnia 9 listopada 
2010r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowana z organizacjami 
pozarządowym i i podmiotami wymienionymi wart. 3 usL 3 ustawy o działalności pozytku 
publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 
działalności statutowej tych organizacj i, na podstawie zarządzenia Nr 1342/0SRJ20 17 Prezydenta 
Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 8 lutego 2017r. przeprowadzono konsultacje projektu uchwaly 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźl e w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za usunięcie drzew 
i krzewów. Infonllacja o prowadzonych konsultacjach projektu uchwaly Rady Miasta Kędzierzyn
Koźle w sprawie ustalenia wysokości stawek opiat za usuni ęc ie dr.lCw i krzewów opublikowana 
została w dniu 9 lutego 2017r. na stronie internetowej www.kedzierąnkozl e.p l oraz w Biuletynie 
Infonnacj i Publicznej. W tenninie wskazanym w Zar/.ądzeniu Nr 134210SRl2017 Prezydenta 
Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 8 lutego 2017r. wpłynąl jeden fonnularz uwag i wniosków do 
projektu uchwaly. W dniu 16.02.20 17r. Fundacja Wiedzieć Więcej Pana Kami la Nowaka 
zaproponowała zmiany w wysokościach stawek. 

2. Stanowisko Prczydenta Miasta Kędzicnyn-Koź lc . 

W dniu 14.02.20 17r. Komisja Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle przegłosowała wniosek o przeana li zowanie zasadności wysokości stawek 
zaproponowanych w projekcie uchwały oraz przelożenie prac nad projektem przedmiotowej 
uchwaly. 
W dniu 15.02.20 17r. po sugestii Radnych z Komisji Urbanistyki , Architektury i Środowi ska 
Naturalnego postanowiono ponownie przeana li zować wysokość stawek zaproponowanych 
w projekcie lIchwaly oraz przygotować nowy projekt uchwały. W związku z powyzszym w dniu 
17.02.20 17r. zlożony został w Biurze Rady Miasta wniosek o wycofanie przedmiotowego projektu 
z por/.ądku sesj i Rady Miasta. 

Uwagi Fundacji Wiedzieć Więcej złożone w dniu 16.02.20 17r. przewidują znaczne zwiększenie 

wysokośc i stawek opłat w stosunku do zaproponowanych w projekcie uchwaly. Propozycja 
w większości prl.ypadków bazuje na maksymalnych dopuszczalnych stawkach określonych 
w ustawie o ochronie przyrody, przewiduje jedynie w zakresie kilku gatunków drzew szybko 
rosnących poziom niski-umiarkowany. Celem przedmiotowej uchwaly było usta lenie racjonalnych 
stawek. Zgodnie z ustawą o ochronje przyrody w zamian za usuwane drzewa wnioskodawca ma 
prawo wykonać nasadzenia zastępcze, odraczając tym samym naliczoną opłatę. która 
w konsekwencji zachowania żywotności wykonanych nasadzeń zostaje umorzona. Uchwalane 
stawki będą mieć, zatem zastosowanie głównie przy wymier/..aniu ewentualnej kary za usunięcie 
drzew bez zezwolenia. Kary te winny być dotkliwe, ale nierujnuj ące dla karanego. Stawki na 
poziomic maksymalnym proponowanym przez Fundacje stanowić mogą również potencjalną 
barierę dla rozwoju inwestycyjnego i gospodarczego miasta. Celem proponowanej uchwaly było 
również jasne i precyzyjne wyznaczenie zasad tak by to sami wnioskodawcy przed złożeniem 

Gmina KędZI6flyn-KotJe 
uł Gfl6gOlZa Pll1Jmowkl 8 32 
47-200 K(fdlJfmyn-KotJ& 
NIP 749-20-55-601 

K.dziefzyn - Koż/e 
" ...... -"- Prelyden/ MI8~8 Kędll8flyn-Kożle 

181. +-48 77 40 ~ 338 
fax . -48 77 40 ~ 385 

tNTla/l, prol yd&nl@kedl i&flyrIkol lepl 



Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle 

~ 
wniosku mogli się zorientować, z jaką ewentualną opłatą lub karą mogą s ię liczyć. Tymczasem 
IN uwagach i wnioskach Fundacji zaproponowano zbyt szczegółowy podział na gatunki drzew, nie 
do odróżnienia pr.lCZ większość wnioskodawców. 

Część stawek, tych na poziomie umiarkowanym jest więc akceptowalna, stawki na poziomic 
maksymalnym wydają s i ę zbyt wysokie. Biorąc powyźsze pod uwagę, a także ze względu na 
skomplikowany charakter sprawy uwagi i wnioski poddane zostaną anali zie w ramach 
przygotowywania ko lejnego projektu uchwały, który zgodnie z przepisami prawa zostanie poddany 
konsultacjom. 

Sprawozdanie przedkłada się do publicznej wiadomości poprzez zamieszczenie na stronie 
internetowej www.kcdzierzynkoz!e.pl oraz www.bip.kedzierzynkozle.pl. w zwi ązku z przerwaniem 
prac nad konsultowanym projektem uchwały sprawozdanie zostanie zlożone do akt i jako material 
informacyjny dołączony do nowego projektu aktu prawa miejscowego. 
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